

מדרגות מס ותקורות הכנסה לשנת המס 2025

מדרגות מס לשנת המס 2025 - סעיף 121 לפקודה

מדרגות המס על הכנסות מיגיעה אישית ב- פה

הכנסה חודשית	שיעור מס	הכנסה שנתית	שיעור מס
עד 7,010	10%	עד 84,120	10%
מ 7,010 עד 10,060	14%	מ 84,120 עד 120,720	14%
מ 10,060 עד 16,150	20%	מ 120,720 עד 193,800	20%
מ 16,150 עד 22,440	31%	מ 193,800 עד 269,280	31%
מ 22,440 עד 46,690	35%	מ 269,280 עד 560,280	35%
כל שקל נוסף	47%	כל שקל נוסף	47%

מדרגות המס על הכנסות שאינן מיגיעה אישית ב- פה

הכנסה חודשית	שיעור מס	הכנסה שנתית	שיעור מס
עד 22,440	31%	עד 269,280	31%
מ 22,440 עד 46,690	35%	מ 269,280 עד 560,280	35%
כל שקל נוסף	47%	כל שקל נוסף	47%

מס נוסף על הכנסות גבוהות – לפי סעיף 121ב לפקודה:

יחיד אשר הכנסתו החייבת בשנת המס עלתה על 721,560 ש"ח (60,130 ש"ח לחודש) יהיה חייב במס נוסף על חלק הכנסתו החייבת העולה על הסכום הנ"ל בשיעור של 3%.

נוסף על האמור, יחיד אשר הכנסתו החייבת ממקורות הוניים בשנת המס עלתה על 721,560, יהיה חייב במס נוסף על חלק הכנסתו החייבת ממקורות הוניים העולה על הסכום האמור, בשיעור של 2%.

סכומים מתואמים ליום 1 בינואר 2025 ואילך (פה) - בהשוואה לשנים קודמות

תיאור	סעיף	2025		2024		2023	
		חודשי	שנתי	חודשי	שנתי	חודשי	שנתי
נקודות זיכוי	א33	242	2,904	242	2,904	235	2,820
סך מס - גבר (נקודות זיכוי בסיסיות - 2.25)		5,445	65,340	5,445	65,340	5,288	63,450
סך מס - אישה (נקודות זיכוי בסיסיות - 2.75)		6,655	79,860	6,655	79,860	6,463	77,550
פטור נכה	9(5)(א)	57,000	684,000	57,000	684,000	55,100	661,200
פטור נכה	9(5)(א1)	37,100	445,200	37,100	445,200	35,900	430,800
פטור נכה	9(5)(ב)	6,830	81,960	6,830	81,960	6,610	79,320
פטור נכה-הכנסה מריבית	9(5)(ב)	28,100	337,200	28,100	337,200	27,190	326,280
פטור מענק פרישה	9(7)(א)		13,750		13,750		13,310
פטור מענק מוות	9(7)(ב)		27,520		27,520		26,620
רצף קצבה	9(7)(א12)		405,900		405,900		392,770
תקרת קצבה מזכה	9(א)	9,430	113,160	9,430	113,160	9,120	109,440

2023		2024		2025		סעיף	תיאור
שנתי	חודשי	שנתי	חודשי	שנתי	חודשי		
56,909 לפי שיעור פטור 52%	4,742 לפי שיעור פטור 52%	58,843 לפי שיעור פטור 52%	4,903.6 לפי שיעור פטור 52%	64,501 לפי שיעור פטור 57%	5,375.1 לפי שיעור פטור 57%	9א(א)	פטור מקצבה - סעיף 9א
	4,850		5,012		5,183	סע' 23 לחוק קופ"ג	קצבה מזערית
לתקופת הצבירה 100,771		לתקופת הצבירה 104,140		לתקופת הצבירה 107,707		סע' 23 לחוק קופ"ג	סכום צבירה מזערי
13,310		13,750		13,750		32(9)א(2)	סכום ההפרשה המירבי למרכיב הפיצויים בקופ"ג לקצבה
112,800	9,400	116,400	9,700	116,400	9,700	47א(1)1	הכנסה מזכה שהיא הכנסת עבודה
159,600	13,300	164,400	13,700	164,400	13,700	47א(1)2	הכנסה מזכה שאינה הכנסת עבודה
2,196	183	2,268	189	2,268	189	45א(ד)	סכום החיסכון המזערי
225,600	18,800	232,800	19,400	232,800	19,400	45א(ה)	תקרה
112,800	9,400	116,400	9,700	116,400	9,700	47א(3)	הכנסה לעמית עצמאי (עמית מוטב)
282,000	23,500	291,000	24,250	291,000	24,250	47א(5)	הכנסה נוספת (עמית מוטב)
	5,300		5,572		5,880		שכר מינימום לצורך משיכה מקופת גמל
188,544	15,712	188,544	15,712	188,544	15,712		משכורת קובעת מרבית שההפרשה בעדה לקרן השתלמות פטורה ממס בעת ההפרשה (הכנסת עבודה)
283,905		293,397		293,397		17(5)א	הכנסה קובעת משוקללת לקרן השתלמות לעצמאים
19,920		20,520		20,520		9(16)א, 9(16)ב	הפקדה מוטבת
	11,870		12,536		13,316		סעיף 2 - שכר ממוצע במשק - קצבאות
	11,870		12,536		12,536		סעיף 2 - שכר ממוצע במשק - דמי ביטוח
	29,675		31,340		33,290	3(3)ה(1)	לקצבה פטורה ממס בעת ההפקדה
39,300	3,275	41,500	3,458	44,100	3,675	3(3)ה(א)1	תקרה להפקדה לפיצויים

2023		2024		2025		סעיף	תיאור
שנתי	חודשי	שנתי	חודשי	שנתי	חודשי		
	5,470		5,654		5,654		פטור ממס מהשכרת דירת מגורים
200		207		207		46	תרומות-סכום מזערי (העולה על)
10,019,808		10,354,816		10,354,816		46	תרומות-סכום מרבי
	8,760		9,000		9,000	(21)9	תקרה לפיצויי הלנת שכר
230		240		240			הוצאות מתנות- הוצאות מסוימות
182,000		188,000		188,000		45 ,44	תקרת הכנסה חייבת-נטול יכולת שאין לו בן/ת זוג
291,000		301,000		301,000		45 ,44	תקרת הכנסה חייבת-נטול יכולת ובן/ת זוג
67,560		69,840		69,840		125ד(ג)	ניכוי ריבית - תקרה מוטבת בגין מיעוט הכנסות
10,560		10,920		10,920		125ד(ב)	ניכוי ריבית - מיעוטי הכנסה
14,520		15,000		15,000		125ד(ג)(1)	ניכוי ריבית - בגין גיל פרישה חובה ליחיד
17,760		18,360		18,360		125ד(ג)(2)	ניכוי ריבית - בגין גיל פרישה חובה לזוג
38,304		39,606		39,606		125ה	פטור מריבית של 35%
1,380	115	1,380	115	1,380	115		שווי שימוש רדיו טלפון נייד

שינוי גיל פרישה לנשים

שינוי גיל הפרישה לנשים פורסם בספר החוקים 2933 מיום 18.11.2021 כדלקמן:

תאריך לידה	גיל פרישה
מאי 1947 עד דצמבר 1959	62
ינואר 1960 עד דצמבר 1960	62 ו-4 חודשים
ינואר 1961 עד דצמבר 1961	62 ו-8 חודשים
ינואר 1962 עד דצמבר 1962	63
ינואר 1963 עד דצמבר 1963	63 ו-3 חודשים
ינואר 1964 עד דצמבר 1964	63 ו-6 חודשים
ינואר 1965 עד דצמבר 1965	63 ו-9 חודשים
ינואר 1966 עד דצמבר 1966	64
ינואר 1967 עד דצמבר 1967	64 ו-3 חודשים
ינואר 1968 עד דצמבר 1968	64 ו-6 חודשים
ינואר 1969 עד דצמבר 1969	64 ו-9 חודשים
ינואר 1970 ואילך	65